
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 22.11.2019  
Økonomisjef Bente Sollie informerte om saken og viste en presentasjon som vedlegges referatet.  
 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 22.11.2019  
Fakultetsstyret er fornøyd med utviklingen så langt, og oppretteholder oppfordringen om streng 
kostnadskontroll. Fakultetsstyret tar saken for øvrig til orientering. 
 


